
Ny styrelse i Concent
https://fastighetssverige.se/artikel/ny-styrelse-i-concent-23826

Publicerad den 24 Februari 2017

Bolag Nya storägarna tar plats i Concents styrelse, efter beslut på gårdagens extra bolagsstämma.

Det beslutades att styrelsen skulle bestå av tre ledamöter.<br /> <br /> Till styrelseledamöter för tiden intill slutet av nästa årsstämma beslutades att välja
Björn Sahlström, Gustaf Leijonhufvud samt Anders Öinert. Björn Sahlström valdes som styrelsens ordförande.<br /> <br /> Björn Sahlström är entreprenör
och har grundat och byggt upp stora företag inom mode, fastigheter och kapitalförvaltning. Läs <a target="_blank"
href="http://www.fastighetssverige.se/artikel/nye-agaren-yfanns-inte-mycket-till-valy-23579">Fastighetssveriges intervju</a> tidigare i år, med
Sahlström.<br /> <br /> Gustaf Leijonhufvud har en jur. kand. och arbetar som advokat. Gustav Leijonhufvud har lång erfarenhet av M&A och
transaktionsjuridik.<br /> <br /> Anders Öinert har en ekonomimagister och är certifierad finansanalytiker från Handelshögskolan i Stockholm. Anders
Öinert är medgrundare och har varit vd för ett värdepappersbolag.<br /> <br /> Detta innebär att Sven Kallstenius frångår engagemanget i bolaget. Sedan
tidigare har förre vd:n Runar Söderholm aviserat att han lämnar styrelsen. Pontus Gustafsson frånträder också sin styrelseplats.
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